
Referat 
Kolsås Vel
18. april 2017
Sted: Linje 9
Til stede: Christoffer, Terje, Yngve og Janne

1) Nye medlemmer på inn på e-postlista (John)
2) Styreweb (John)
3) Bankutskrifter
4) Løkenhavna huseierforening, leder Stian Broeng,  har invitert oss på årsmøtet 
på torsdag.  Yngve går. 
i) Velet tar ansvar for alle husstandene
ii) Velet er høringsinstans
iii) Kommunen er pliktig til å informere velet om  alt som angår vårt område
iv) Eksempler: 
- Mobilmasten på Hammerbakken skole: seier for oss.
- trafikksikkerheten på Lommedalsveien
- trafikksikkerheten på Kolsås stasjon 
- nedgraving av kabler
- renovasjon og avfall ??
v) Hva ønsker vi av dem
- bli medlem!
- lik oss på Facebook
- sjekk facebooksiden og hjemmesiden
- knytter et bånd mellom oss og styrelederen og dermed foreningen
- øker vår gjennomslagskraft, det er kjøttvekta som teller!
- bedre grunnlag for å vite hva som rører seg i lokalmiljøene
-  Velet er et b indeledd mellom de ulike huseierforeningene og husstandene i 
området. 
- Kolsåsbanen!

5) Utdeling av kort- utdelingen har begynt, lurt å henge opp på felles 
postkassestativer, og fellesoppslagstavler.  Lurt å bruke anledningen til å verve 
folk man treffer. 
6) Avfallshåndtering. Et problem for mange. Dyrere og sjeldnere. (Terje)
6b) Vi skriver en liten sak om avfall på facebooksiden og ber folk om å 
kommentere. Janne skriver og sender til Trude.
7) Yngve: Tryggheten på Lommedalsveien.  Vil undersøke hvor mye ulykker som 
skjer. Vil bruke Veivesenets database. Kan også bruke Budstikka. Spørre hos 
politiet? BA-oppgaver og MA-oppgave for en student på HIOA? TØI?
8) Nedgraving av ledninger: Christoffer tar saken videre. Kontakter mannen i 
kommunen.  Hvorfor? Visuelt.

Neste møte: 29. mai eller 31. mai:  Trude?


